
Geachte fractievoorzitter,

Onlangs kreeg ik voor de zoveelste keer een forse huurverhoging om de oren.

Wanneer houdt het bestelen van de middenklasse in huursector nu eens op.

Ik wordt volgend jaar zestig. Ik kan niet meer kopen. Ik heb altijd gehuurd omdat ik geen 
hypotheek kon krijgen vanwege tijdelijke contracten. Dat is nu wel iets veranderd, maar daar heb 
ik niets meer aan. Mijn kinderen zijn de deur uit, maar ik houd niets over.

Ik heb collega’s die eerder met pensioen kunnen, omdat hun koopwoning al is afbetaald. Ik zal 
helaas door moeten gaan en tot mijn dood financieel worden vermoord.

Ik woon al 32 jaar in ons huis. Destijds de duurdere woning. DAT HEB IK DUS OOK ALLANG 
AFBETAALD!! Wat dacht u ervan nu eens mijn huur te halveren of te bevriezen om gelijke kansen 
te creëren.

Vanaf de inkomensafhankelijke huurverhoging, bedoeld om ons eruit te treiteren, is mijn huur al 
met €290, - per maand gestegen. Dat is meer dan €3500,- op mijn jaarinkomen.
Ik kom gewoon niet meer rond.

En er is geen woning bijgekomen in al die jaren. Er zijn nog steeds tekorten.

En weet u wat heel pijnlijk is. Mijn vrouw werkt ook parttime, waardoor wij een paar tientjes boven 
het normbedrag zitten (Welke idioot heeft deze trouwens bepaald en waarom?) Dus ons werken 
wordt zwaar afgestraft.

WERKEN LOONT NIET IN DE HUURSECTOR.

En wat nog pijnlijker is. Door het wellicht passend toewijzen, wonen thans in drie huizen naast ons 
alleengaanden.

EN DIE BEZETTEN POTDORIE EEN HELE EENSGEZINSWONING!!!!!!!!!! Daarin kunnen notabene 
vier mensen wonen.

Hoezo huizen tekort?

En ze werken niet of maar half. Maar wel met alle toeslagen! EN WIJ ZITTEN HUN HUUR OP TE 
HOESTEN! De tuinen zijn verloederd en verwaarloosd.

Als destijds de woningen aan de scheefhuurders (wat een naar woord) gewoon waren verkocht, 
was er een enorm kapitaal beschikbaar gekomen om nieuwe goedkope sociale huurwoningen te 
bouwen die nu al klaar hadden kunnen zijn!
Dan was al dat getreiter niet nodig geweest.

Nu zitten ze nog steeds in hun woning (kunnen geen kant op) met een torenhoge huur en
HET HUIS KOMT NIET VRIJ!

Maar ja, wat kan u het schelen. U zult wel in een koopwoning zitten.

In vrijwel geen enkel partijprogramma staat iets over de huursector.

Wat kan het de directeur van een corporatie schelen. Die woont ook in een koopwoning. En zijn 
stafmedewerkers ook. En die zogenaamde hoogleraren volkshuisvesting op tv ook. En maar 
beslissen over de huursector. Wat een hypocrisie.

Verlaag de huren, herstel de huurbescherming en geef lang zitten huurders gelijke kansen en 
rechten als kopers.

J. Littel, Zwolle


